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Résume :

les entreprises de petite et moyenne taille (PME), les entreprises particuliérement micro et petites, dans
les pays en voie de développement manquent des ressources nécessaires pour mesurer efficacement
vers le haut et pour accroitre leurs entreprises. Pourtant ces sociétés procurent certaines des plus
grandes occasions a la création d'innovation, d'emploi et de valeur. La recherche a prouvé que les
incubateurs d'affaires peuvent étre un outil efficace pour réduire les taux d'échec de PME.

Business incubators provide a nurturing environment, hands-on assistance and a variety of services for
start-up companies and entrepreneurs during their first two to three years of development. By
coordinating resources and encouraging small companies to share ideas and experiences, and reduce
the risk involved in starting a new company and provide young companies access to facilities,
services, and investment capital that might otherwise be unavailable. While our role as a business
incubator is primarily to promote small business development, we strive to be instrumental in advising
potential investors of promising new companies.
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